
 

 

Beantwoording ingebrachte onderwerpen DR Callantsoog en Groote Keeten  

 

 Onderwerp Reactie 

1 Rol 

gebiedscoördinatoren 

De rol van de gebiedscoördinatoren (gc’s) is vanaf het begin van hun aantreden gepresenteerd aan de diverse 

dorpsraden en wijkverenigingen: ze zijn o.a. een aanspreekpunt, ze verbinden (bijv. bewoners met de juiste 

collega), en zorgen dat bewoners meer betrokken worden bij projecten van de gemeente en de gemeente bij 

plannen van bewoners. Mede door de inzet van de gebiedscoördinatoren is de organisatie verder ontwikkeld en 

weten bewoners, bedrijven en ambtenaren elkaar steeds beter te vinden.  

2 Bankje vervangen  De dorpsraad, in de persoon van Cees Hoep, heeft het initiatief genomen om een bankje in het dorp zelf te 

vervangen. De kosten voor de vervanging van het hout zijn betaald vanuit het budget voor bewonersinitiatieven.  

3 Onderhoud boei Voor het onderhoud van een in de duinen geplaatste boei heeft de gc gelden proberen te vinden binnen de 

bestaande budgetten. Echter is gebleken dat de organisatie de boei niet als kunstwerk beoordeelt en daardoor 

niet door de gemeente onderhouden kan worden. De dorpsraad heeft zelf het onderhoud georganiseerd en de 

kosten zijn naar verluid o.a. betaald uit het budget van 2 euro per inwoner en uit donaties van bewoners.   

4 Dode bomen  

vervangen Kiefteglop   

We gaan in het volgend plantseizoen (december 2021- maart 2022) nieuwe beplanting aanbrengen, maar dan 

geen bomen. Dat hebben we nu drie keer geprobeerd en de bomen gaan elke keer dood door de harde 

zeewind en droge, voedselarme zandgrond. Het is niet zinvol om dat nu nog een keer te proberen. We gaan wel 

bosplantsoen aanplanten, planten van ongeveer één meter hoog die uiteindelijk wel kunnen uitgroeien tot 

bomen. We planten ze dicht op elkaar zodat ze elkaar beschutting tegen de zeewind geven. We planten 

verschillende soorten door elkaar heen aan voor de biodiversiteit. Allemaal sterke soort die geschikt zijn voor de 

(barre) omstandigheden met harde zeewind en zandgrond. Op deze manier duurt het wel jaren voor de 

beplanting hoogte heeft maar het is de enige manier. Uiteindelijk krijg je toch een mooi eindresultaat. 

Anders dan eerder is aangegeven blijkt het niet mogelijk om deze winter nieuw bosplantsoen aan te planten. De 

bewuste ambtenaar ging er toen vanuit dat de grond nog goed genoeg was door de grondverbetering bij de 

aanplant in 2016, maar dat is niet het geval. De firma Stoop heeft grondonderzoek gedaan waaruit blijkt dat de 

ondergrond bijna alleen uit voedselarm zand zonder organisch stof bestaat. Daar kunnen bomen echt niet op 

groeien. We moeten dus nog grondverbetering/bemesting uitvoeren en daardoor kunnen we deze winter niet 

meer planten. Het plan is nu om de bodem te verbeteren door middel van injecteren. Dan kan alles wat er nu al 

wel, met veel moeite, is gegroeid gewoon blijven staan. De nieuwe aanplant planten we dan tussen de 

bestaande beplanting.  

5 Realisatie openbaar 

toilet 

De realisatie van een openbare toiletvoorziening op het dorpsplein Callantsoog heeft de prioriteit van het college 

en is in het coalitieakkoord opgenomen. Het is correct dat de dorpsraad meerdere suggesties heeft gedaan, 



 

 

welke aanleiding zijn geweest om een locatieverkenning uit te voeren. Hierin hebben meerdere overwegingen 

een rol gespeeld. De realisatie is inmiddels van start gegaan: er zijn opdrachten uitgegeven voor het realiseren 

van een waterleiding en riolering, alsmede de toiletvoorziening zelf. Er is ook vergunning verleend.  

Dat de procedure lang heeft geduurd is iets dat het college betreurt. Wij wijzen er op dat reeds bekende 

bezwaren, bij andere locaties benodigde bestemmingsplanwijzigingen en andere vergunningen plus de 

bestuurlijke verantwoordelijkheid om een afweging te maken tussen middelen, belangen en de beschikbaarheid 

voor onze gasten, hebben geleid tot een locatie binnen de reeds voor een toilet beoogde bestemming. Onder 

voorbehoud van onvoorziene omstandigheden, zal in het eerste halfjaar van 2021 de voorziening daadwerkelijk 

zijn gerealiseerd.  

6 Aanleg voetpad naar 

Zwanenwater 

De gc heeft advies opgevraagd bij de medewerker van de afdeling Verkeer. Het advies luidde als volgt en is met 

de dorpsraad gecommuniceerd:1. De eerste actie die nodig is, is het verzamelen van ‘bewijsmateriaal’ (foto’s, 

klachten, meldingen van ongelukken, meten enz.), waarmee je aantoont dat voetgangers op het fietspad 

gevaarlijke situaties opleveren. Daarmee laat je zien waar je het over hebt en zullen de betrokken partijen eerder 

geneigd zijn dit hoger op de prioriteitenlijst te zetten.  

2. Als je voldoende bewijs hebt, is het zoeken naar potentiële oplossingen. Mogelijk dat er meerdere scenario’s 

voor te bedenken zijn.   

3. Het benaderen van de betrokken beslissers het lobbyen bij de juiste mensen. Stap 2. kan dat ondersteunen.   

Ad 1: de gc heeft zowel bij de provincie als bij de wijkagent informatie opgevraagd over het aantal 

geregistreerde ongevallen tussen voetgangers en verkeer op het bewuste voetpad. Daaruit bleek dat dat geen 

aanleiding is de situatie aan te passen. E.e.a. is met de dorpsraad gecommuniceerd.  

De gemeente heeft daarnaast meerdere malen aangegeven dat contact moet worden gezocht met provincie, 

als beheerder en eigenaar van weg, fietspad en de grond. De gemeente kan gesprekspartner zijn in overleg met 

de provincie. 

7 Weghalen dispensers 

hondenuitlaatzakjes 

De dispensers voor hondenuitlaatzakjes zijn over de gehele gemeente weggehaald, zo ook in Callantsoog. De gc 

heeft hiervoor contact gezocht met wethouder Heddes en de medewerker die dit onderwerp in zijn takenpakket 

heeft. Conclusie: de kosten voor het bijvullen van de zakjes waren te hoog. Daarnaast bleek in de praktijk  dat de 

dispensers vaak in een keer werden leeggehaald. In de gemeente Schagen betalen hondenbezitters overigens 

geen belasting; de hondenbezitter wordt geacht zijn eigen opruimmateriaal mee te nemen. Tevens geldt er een 

opruimplicht. De gemeente heeft de dorpsraad geadviseerd om zelf dispensers en hondenzakjes aan te schaffen 

en voor hondenzakjes een sponsor te zoeken.   

8 Toegankelijkheid 

strandopgang Voordijk 

Dit is de enige natuurlijke strandopgang zonder paviljoen. Mensen die dit zoeken kunnen dit als enige 

strandopgang in Callantsoog hier beleven. 



 

 

Willen ze een recreatief georganiseerd strand dan zijn er mogelijkheden genoeg. Na het stormseizoen en voor het 

strandseizoen gaan we aan de strandkant de opgang uitvlakken en goed begaanbaar maken.  
9 Parkeersituatie 

dorpsplein 

De twee parkeerplaatsen voor Brasil zijn laad- en losplekken voor alle ondernemers. Wanneer daar door Brasil 

misbruik van wordt gemaakt en gesprekken blijkbaar niet helpen, dan verzoeken wij eenieder om overtredingen 

te melden bij de afdeling handhaving.  

De paaltjes langs de Dorpsweg zijn in nauw overleg met de ondernemers en na een zorgvuldige overweging 

geplaatst en later ook weer verwijderd, omdat het laden en lossen op de rijweg gevaarlijke situaties met zich 

meebracht en er 9 parkeerplaatsen verloren gingen. Naar verwachting zullen ze in 2021 weer tijdelijk 

teruggeplaatst worden, zodat hier ook bij drukte weer coronaveilig gewandeld kan worden.  

10 Uitrit AH bij de slagboom De verkeersveiligheid en doorstroming op en nabij het parkeerterrein van de AH is door een extern bureau 

onderzocht op de piekdagen in de zomer. Hieruit volgden geen verdere acties. Mochten er nog wensen zijn, dan 

kan dit met de medewerkers van de afdeling Verkeer worden besproken. 
11 Bereikbaarheid OV 

Callantsoog  

 

Het precieze onderwerp heeft de dorpsraad niet aangegeven, maar naar verwachting gaat het om de vaste 

buslijn 152 die in het weekend niet rijdt. In plaats daarvan kan in het weekend op aanvraag een busje 

gereserveerd worden. Deze stopt dan bij de bushalte.  

De provincie en Connexxion hebben hiervoor gekozen om binnen het beschikbare budget van de concessie toch 

voor het geheel het meeste openbaar vervoer te bieden. Er waren eenvoudig te weinig reizigers om vaste ritten in 

het weekend te kunnen aanbieden. Door de coronacrisis staan het openbaar vervoer nog verder onder druk. 

12 Voetpad/fietspad 

campings 

In Nederland mag op fietspaden gelopen worden als er een voetpad ontbreekt. Dat is wettelijk als volgt 

geregeld: 

In het reglement verkeersregels en verkeerstekens (RVV, 1990) is in artikel 4 de plaats van de voetganger en de 

fietser geregeld. Voetgangers moeten het trottoir of voetpad gebruiken, het fietspad of het fiets/bromfietspad als 

een voetpad of trottoir ontbreekt en de berm of de uiterste zijde van de rijbaan als ook een fietspad of 

fiets/bromfietspad ontbreekt. Concreet betekent dit dat bij afwezigheid van een specifiek wandelpad ieder 

fietspad tevens wandelpad is. Nederland kent geen borden van gecombineerde fiets-/voetpaden. 

 

Het pad in het bos is een fietspad, het pad aan het begin in Callantsoog is een rijweg. Het fietspadgedeelte is in 

erfpacht bij Staatsbosbeheer. Behalve de fietspadborden hebben zij ook met een apart informatiebord (oranje 

op de foto’s) aangegeven dat hier gewandeld wordt. Het is dus goed aangegeven. Wel is geconstateerd dat 

aan de kant van de Westerweg een bord onverplicht fietspad staat en aan de kant van Callantsoog een bord 

verplicht fietspad. Dat moeten we gaan corrigeren. 

 



 

 

Ook is er de afgelopen jaren gelukkig geen enkel ongeluk op dit pad geregistreerd. Dit betekent dat we verder 

geen actie ondernemen. 

 

 


